
Asahina Takako (Crane): Daughter daimyō, up-and-coming artificer, 
and priest overseeing the ceremonies of the poetry competition. 
Takako is gentle and kind, and hopes that the 
conflicts of the court can be resolved without bloodshed. She uses 
the Scholarly Shugenja profile found on page 314 of the core 
rulebook. More information on Takako can be found on page 30.

Doji Chiyoe (Crane): Second cousin to Doji Hotaru, Chiyoe has been 
groomed as a candidate for betrothal to the crown prince since she 
was young. Though she is well-educated and serves as Kakita Ryoku's 
apprentice, she is ignorant of the hardships of the peasantry. Chiyoe 
is poised and lovely, 
and is also devoutly religious. She uses the Seasoned Courtier
profile found on page 313 of the core rulebook with the Spiritualist 
template. More information on Chiyoe can be found on page 30.

Doji Hatsuhina (Crane): Deputy seneschal of Kyūden Doji, Hatsuhina 
is a talented courtier and one of the primary hosts during this Winter 
Court. Once betrothed to Otomo Koryusai, she was cast aside when a 
more politically advantageous match took her place. Angry and bitter, 
Hatsuhina now seeks to take revenge on Koryusai by flaunting a catch 
of her own. Her profile can be found on page 24. 

Doji Shigeru/Lady Shike (Crane): Crane clan director and 
performer, Doji Shigeru moonlights as the famous and mysterious 
Lady Shike. Presently, Lady Shike is slated for the role of Doji Mioko 
in 
The Tale of the Fisherman's Daughter. They use the Seasoned 
Courtier profile found on page 313 of the core rulebook with the 
Artist template. More information on Shigeru can be found on page 
30.

Ikoma Rumiko (Lion): Famed Kabuki actor and playful by nature, 
Rumiko has been cast as the island spirit in The Tale of the 
Fisherman's Daughter. She is secretly a Lion clan shinobi and the one 
who forged the Mantis' invitation. Her profile can be found on page 
26. 

Kakita Ryoku (Crane): Legendary courtier and writer of the famed 
novel Winter, Ryoku is an active player in Rokugani politics and is 
heavily invested in disgracing the Mantis in order for the Crane to 
back out of their trade agreement with them. Her profile can be 
found on page 25.

Lady Magami (Mantis): Niece of Lord Yoritomo, the Mantis Clan 
Champion, Magami is educated and has trained all her life to be a 
candidate for betrothal to the crown prince. She makes her debut at 
the poetry competiton, but her true purpose of making an impression 
on the Emperor is secret. She uses 
the Seasoned Courtier profile found on page 313 of the core rulebook 
with the Sage template. More information on Magami can be found on 
page 30.

Miya Satoshi (Imperial): Imperial Herald with a hidden agenda, 
Satoshi is the daimyō of the Miya family. His goal at this year's 
Winter Court is to sow as much chaos as possible, as part of his 
endeavor to follow the tenants of the Kolat. His profile can be found 
on page 27.

Otomo Koryusai (Imperial): An overworked and under-resourced 
young man in the Imperial bureaucracy, Koryusai spends much of 
his time trying to fix all of the problems that his superiors, like 
Imperial Herald Miya Satoshi, blame him for. Koryusai would happily 
bear this burden if only he were able to win back the affections of 
Doji Hatsuhina, to whom he was once betrothed. His profile can be 
found on page 28.

Susano-o no Izen (Mantis): Trusted captain in the Mantis' Storm 
Fleet, Izen embodies much of what the Crane and the rest of the 
Empire finds distasteful about the Mantis. He is loud, gleeful, and 
speaks his mind. At the Winter Court, he acts as Lady Magami's 
retainer and seeks to ensure her safety and success––but plans to 
have a bit of fun doing it. His profile can be found on page 29.

Lord Yoritomo (Mantis): Mantis Clan Champion and leader of the 
Storm Fleet, Yoritomo seeks to raise the status of the Mantis Clan 
from merely a Minor Clan to that of a Great Clan. He is charming and 
fearless, and wishes only to bring greatness and honor to his Clan. He 
is Lady's Magami's uncle, and has spent years helping her prepare 
for her debut as a candidate for betrothal to the crown 
prince. He uses the Venerable Provincial Daimyō profile found on 
page 315 of the core rulebook with the Warrior template. More 
information on Yoritomo can be found on page 31.
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Asahina Takako (Clan de la Grue) : fille du daimyō de la famille Asahina, artificière prometteuse et prêtresse respon-
sable des cérémonies du concours de poésie, Takako est douce et gentille, et espère que les conflits pourront être 
résolus pacifiquement. Utilisez le profil de Shugenja érudit de la p.314 du Livre de Règles. Vous trouverez plus d’in-
formations sur Takako en p.30.

Doji Chiyoe (Clan de la Grue) : petite-cousine de Doji Hotaru, fiancée potentielle du prince héritier, rôle pour lequel 
elle est préparée depuis l’enfance, Doji Chiyoe est l’apprentie de Kakita Ryoku. Malgré son éducation, elle ignore 
tout de la dure vie des paysans. Calme et belle, elle est aussi très religieuse. Utilisez le profil de Courtisan aguerri 
de la p.313 du Livre de Règles avec l’archétype Spiritualiste. Vous trouverez plus d’informations sur Chiyoe en p.30.

Doji Hatsuhina (Clan de la Grue) : sénéchale adjointe de Kyūden Doji, Hatsuhina est une courtisane aguerrie et l’un 
des hôtes principaux de la Cour d’Hiver. Autrefois fiancée à Otomo Koryusai, elle a été écartée quand une candidate 
plus avantageuse sur le plan politique s’est présentée. En colère et amère, Hatsuhina cherche à se venger de Koryusai 
en s’affichant au bras d’un autre. Son profil se trouve en p.24.

Doji Shigeru/Dame Shike (Clan de la Grue) : metteur en scène du Clan de la Grue et acteur, il s’avère être secrè-
tement Dame Shike, pressentie pour interpréter Doji Mioko dans Le conte de la fille du pêcheur. Utilisez le profil de 
Courtisan aguerri de la p.313 du Livre de Règles avec l’archétype Artiste. Vous trouverez plus d’informations sur 
Shigeru en p.30.

Ikoma Rumiko (Clan du Lion) : taquine et célèbre actrice de kabuki, elle interprète le rôle de l’esprit de l’île dans Le 
conte de la fille du pêcheur. Elle est aussi, à l’insu de tous, une shinobi du Clan du Lion, membre des ombres Ikoma 
et faussaire du carton d’invitation envoyé au Clan de la Mante. Son profil se trouve en p.26.

Kakita Ryoku (Clan de la Grue) : légendaire courtisane et autrice du célèbre livre Hiver, Ryoku est toujours très impli-
quée dans la politique rokugani. Elle s’investit fortement dans la tentative d’humilier le Clan de la Mante afin que 
le Clan de la Grue puisse se sortir d’un accord commercial conclu entre les deux clans. Son profil se trouve en p.25.

Dame Magami (Clan de la Mante) : nièce de Yoritomo, Champion du Clan de la Mante, Magami est pressentie dans 
son clan pour devenir la fiancée potentielle du prince héritier. Elle fait ses débuts lors du concours de poésie, mais son 
véritable but - impressionner l’Empereur - demeure secret. Utilisez le profil de Courtisan aguerri de la p.313 du Livre 
de Règles avec l’archétype Sage. Vous trouverez plus d’informations sur Magami en p.30. 

Miya Satoshi (famille impériale) : Hérault impérial aux motivations secrètes et daimyō de la famille Miya, il cherche à 
semer le chaos autant que possible, fidèle aux préceptes du Kolat. Son profil se trouve en p.27.

Otomo Koryusai (famille impériale) : jeune fonctionnaire impérial surchargé mais sans ressources, il passe son temps 
à régler les problèmes dont ses supérieurs, parmi lesquels le Héraut impérial Miya Satoshi, le tiennent pour respon-
sable. Il pourrait supporter son fardeau s’il bénéficiait de l’affection de Doji Hatsuhina, son ancienne fiancée, qu’il 
cherche à reconquérir. Son profil se trouve en p.28.

Susano-o no Izen (Clan de la Mante) : fidèle capitaine de la flotte des Tempêtes du Clan de la Mante, Izen incarne 
tout ce que le Clan de la Grue et le reste de l’Empire méprisent chez le Clan de la Mante : il est bruyant, vantard et il 
dit ce qu’il pense. À la Cour d’Hiver, il appartient à l’entourage de Dame Magami dont il cherche à assurer la sécurité 
et le succès, mais il prévoit d’en profiter pour s’amuser. Son profil se trouve en p.29.

Sire Yoritomo (Clan de la Mante) : Champion du Clan de la Mante et chef de la flotte des Tempêtes, Yoritomo 
cherche à faire passer son clan de mineur à majeur. Charmant et courageux, il ne souhaite que la gloire et l’honneur 
de son clan. Il est l’oncle de Dame Magami et a passé des années à la préparer en vue de ses débuts à titre de can-
didate aux affections du prince héritier. Utilisez le profil de Vénérable daimyō de province de la p.315 du Livre de 
Règles avec l’archétype Guerrier. Vous trouverez plus d’informations sur Yoritomo en p.31.
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